
Mejlkorrespondens med Björn Thodenius ang kajen 
Från: Otterbäckens Byalag <otterbackens.byalag@outlook.com>  
Skickat: den 22 mars 2024 12:03 
Till: Info Gullspångs kommun <kommun@gullspang.se> 
Kopia: Mats Öman <mats.oman@gullspang.se>; Björn Thodenius <bjorn.thodenius@gullspang.se>; 
Fanny Persson <fanny.persson@gullspang.se>; Jenni Gustrand <jenni.gustrand@gullspang.se> 
Ämne: Till kommunfullmäktige angående Kajen i Badängsparken 

 

Till kommunfullmäktige 
Med stor förvåning har vi tagit del av Björn Thodenius besked i MT den 14 mars att inte 
återuppbygga kajen i Badängsparken. Detta trots beslut på Kommunfullmäktiges möte den 
27 februari 2023 att enligt §45 avsätta upp till 950 000 kr för återuppbyggnad av kajen. 
Med anledning av ovanstående önskar Otterbäckens Byalag besked om bakgrunden samt det 
underlag som detta beslut grundar sig på.  
Enligt artikel i MT den 28 januari 2023 noterade gatuchefen och en entreprenör att även den 
östra kajen ”kan rasa när som helst, då plåtarna är väldigt sönderrostade”. Plåtarna som nämns 
är till för att hålla borta vatten från att urholka själva konstruktionen. Undertecknad har nyligen 
inspekterat denna del och konstaterat att det finns två så kallade ”slukhål” som är ett tydligt 
tecken på att även denna kaj är på väg att undermineras. Då rasrisken troligtvis ökar med tiden 
kan detta komma att utgöra en fara för allmänheten om inget görs. Se nedanstående bilder. 
Förutom svar på ovanstående begäran önskar Byalagets att kommunfullmäktiges beslut från 
den 27 februari 2023 står fast och att den befintliga kajen ersätts med en ny inom ramen för de 
medel som redan beslutats. 

Med vänlig hälsning 
Björn Wadensten/sekreterare 
Otterbäckens Byalag 
 

               
Slukhål 1                                                                             Slukhål 2 

               
Bild på den östra kajen samt den provi-              Bortkopplad elkabel som matade el till fyren  
soriska slänt som ersatt den rasade kajen. 
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Från: Björn Thodenius <bjorn.thodenius@gullspang.se>  
Skickat: den 22 mars 2024 12:30 
Till: Otterbäckens Byalag <otterbackens.byalag@outlook.com>; Info Gullspångs kommun 
<kommun@gullspang.se> 
Kopia: Mats Öman <mats.oman@gullspang.se>; Fanny Persson <fanny.persson@gullspang.se>; Jenni 
Gustrand <jenni.gustrand@gullspang.se>; Katariina Ikonen <katariina.ikonen@gullspang.se> 
Ämne: SV: Till kommunfullmäktige angående Kajen i Badängsparken 
 
Hej! 
 
Tyvärr beskriver artikeln inte helt korrekt det beslut som kommunstyrelse och 
kommunfullmäktige tog, liksom mitt budskap. Jag har också tagit upp detta med tidningen. 
 
Något beslut att återuppbygga kajen har aldrig tagits. Förvaltningens första egna förslag var att 
återuppbygga, men det beslutet ändrade vi i politiken varför beslutet som togs var att åtgärda 
kajen, dvs säkerställa säkerheten och det som behövdes för fortsatt kunna använda brygga/kaj. 
Detta då den funktion kajerna haft tidigare, framförallt för båten Marianne, inte längre är aktuell. 
Därav var det inte aktuellt att återuppbygga den raserade kajen och det skulle kanske kunna 
räcka med den stensättning som finns nu. I fullmäktiges beslut anslogs maximalt 950 000kr, 
vilket ger utrymme att förutom att åtgärda reserverar medel att också bygga nya bryggor och kaj. 
 
Men, det som är absolut viktigast för den framtida användningen av Badängsparken och kaj och 
bryggor är den Leaderansökan som gjorts. Det vore inte försvarbart att sätta igång ytterligare 
arbeten innan vi vet om Leaderprojektet blir av eller inte. Därför behöver vi avvakta vidare 
åtgärder innan beslut har tagits och vad som kommer att hända med hela Badängsparken. 
 
Vad gäller status på kvarvarande kaj är detta som expertis bedömer och det senaste beskedet 
var att det inte var någon fråga idag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut står alltså fast och vi avvaktar vad som händer med Leaderansökan 
innan vi går vidare med ytterligare åtgärder och nybyggnation. Skulle det finnas säkerhetsfrågor 
åtgärdas självklart de så snart som möjligt. 
 
Bästa hälsningar 
/Björn T 
__________________________________________________________________________________ 
 
Från: Otterbäckens Byalag <otterbackens.byalag@outlook.com>  
Skickat: den 23 mars 2024 17:04 
Till: Björn Thodenius <bjorn.thodenius@gullspang.se> 
Kopia: Mats Öman <mats.oman@gullspang.se>; Fanny Persson <fanny.persson@gullspang.se>; Jenni 
Gustrand <jenni.gustrand@gullspang.se>; Katariina Ikonen <katariina.ikonen@gullspang.se> 
Ämne: Sv: Till kommunfullmäktige angående Kajen i Badängsparken 
 
Hej Björn! 
Tack för ditt snabba svar och din förklaring gällande den södra kajen. Vi får hoppas att 
Jordbruksverket skyndar på hanteringen av ansökan till Leaderprojektet så vi snart kan komma 
igång med arbetet i Badängsparken.  
 
Dock vill vi gärna att elkabeln till belysningspollarna och fyren läggs tillbaka så vi kan få igång 
belysningen igen. Anledningen till att elkabeln inte lades tillbaka tror jag beror på att de som 
utförde jobbet trodde att det handlade om en temporär åtgärd. Är detta något som Tekniska 
Kontoret kan utföra, att gräva ner ett elrör 30 cm djupt, ca 40 m från fyren till elskåpet samt 
koppla elen? Belysningspollarna borde någon ha tagit vara på när arbetet utfördes. 
 
Vänligen 
Otterbäckens Byalag 
Björn Wadensten /sekreterare 
________________________________________________________________________  
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Från: Björn Thodenius <bjorn.thodenius@gullspang.se>  
Skickat: den 24 mars 2024 19:32 
Till: Otterbäckens Byalag <otterbackens.byalag@outlook.com> 
Kopia: Mats Öman <mats.oman@gullspang.se>; Fanny Persson <fanny.persson@gullspang.se>; Jenni 
Gustrand <jenni.gustrand@gullspang.se>; Katariina Ikonen <katariina.ikonen@gullspang.se> 
Ämne: SV: Till kommunfullmäktige angående Kajen i Badängsparken 
 
Hej igen! 
 
Vi får kolla upp belysningen, men jag antar att elen läggs vid en eventuell ny brygga/kaj. Men, jag 
tycker det borde komma ett besked från Jordbruksverket snart! 
 
MVH 
/Björn 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


